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مدیرعامل شرکت بهتاش سپاهان:

 ظرفیت بالای اصفهان در استقرار صنعت حمل و نقل 
ریلی مغفول مانده است

عصرآزادی / سرپرس�تی اصفهان: مدیرعامل ش�رکت حم�ل و نقل ریلی بهتاش 
س�پاهان در نشستی با خبرنگاران از گس�تردگی و تنوع محصولات تولیدکنندگان 
که از طریق واگن های این ش�رکت جابجا ش�ده اس�ت، خبر داد و اعلام کرد: تیم 
اجرایی شرکت بهتاش سپاهان پیرو منویات مقام معظم رهبری و سیاست های کلی 
نظام، فعالیت های دانش بنیان و تحقیقاتی، ایجاد اش�تغال و مانع زدایی با تکیه بر 
توانمندی ها و بهره گیری از فرصت های بازار در بین کش�ورهای منطقه تلاش می 

کنند تا خبرهای خوبی برای کشور رقم بخورد.
خیرالله سلیمیان، مدیرعامل بهتاش سپاهان گفت: ما در جبهه اقتصادی، وظیفه اقتصادی 
و شرعی خود را انجام می دهیم و شاید عده ای با کارشکنی های متعدد و ایجاد خودتحریمی 
هایی ظالمانه تر از تحریم های دشمنان بیگانه، سعی در سیاه نمایی و دست اندازی به بیت 
المال دارند. ولی با اطلاع رسانی به موقع به ذینفعان و سهامداران واقعی می توان در مقابله 
با دش��منان، موفق بود. سلیمیان در ادامه، ظرفیت حمل بار شرکت در سالهای گذشته را 7 
میلیون تن اعلام کرد و با اشاره به سهم 17درصدی اصفهان در بار ریلی، گفت: در اصفهان، 
ظرفیت استقرار 50درصدی حمل و نقل ریلی را داریم و اگر همکاری های لازم انجام شده 
بود، می توانس��تیم س��الانه تا 35میلیون تن افزایش ظرفیت داشته باشیم. او افزود: اکنون، 
سالانه 180 میلیون تن بار ریل پسند داریم که فقط 50 میلیون تن از طریق ریل جابجا می 
ش��ود.   وی با اش��اره به اینکه تا سال 97، شرکت بهتاش سپاهان متاثر از نابخردی ها، زیان 
ده و درگیر مشکلات عدیده ای بود، توضیح داد: از سالهای بعد از 97، به همت تیم متعهد 

و توانمند توانستیم گام های موثری برداریم و بار مشکلات را به حداقل برسانیم. 
س��لیمیان با بیان رکوردش��کنی های بی نظیر در حمل و نقل کالا بویژه در برهه کرونا و 
ارتقای جایگاه اصفهان در این عرصه، اظهار کرد: در سال گذشته، طیف گسترده ای از انواع 
مختلف محص��ولات تولیدکنندگان داخل را جمع آوری و جابجا کرده ایم. همچنین، تلاش 
م��ی کنیم تا اطلاع��ات حاصل از فعالیت ها را منعکس و پی��رو توصیه مقام معظم رهبری، 
فعالیت در بازارهای کشورهای منطقه را عملیاتی سازیم.  او از راه اندازی بارانداز 32هکتاری 
در شرق اصفهان خبر داد و گفت: امسال برای نخستین بار توانستیم بارگیری های مختلفی 
ازجمله س��نگ، کاش��ی، ش��مش های فولادی و موارد دیگر را تحقق بخشیم. علاوه براین، 
حضور شرکت بهتاش س��پاهان در نمایشگاه های مختلف خارجی مانند ترکیه و قزاقستان، 
فرصت های مناس��ب س��رمایه گذاری را برای ما رقم زده است. س��لیمیان، سرمایه گذاری 
در کش��ورهای منطقه را، فرصت های اس��تراتژیک در صنعت حمل و نقل ریلی برای کشور 
خواند که برای نخس��تین بار فراهم ش��ده است و افزود: برخی از کش��ورهای آسیای میانه، 
درخواس��ت ترانزیت 30 میلیون تن بار را داده اند. همچنین، پیش��نهاد ترانزیت 10میلیون 
تن کالا از روس��یه ترانزیت را داش��ته ایم. مدیرعامل بهتاش سپاهان با اشاره به تعاملاتی با 
دیگر کشورهای جهان برای ترانزیت ریلی کالا، گام های توسعه ترانزیت  بین المللی توسط 
بهتاش سپاهان را برشمرد و گفت: در مقایسه با قزاقستان با بیش از 200هزار واگن باری، ما 
27هزار واگن باری داریم که لازم اس��ت با همکاری راه آهن جمهوری اسلامی برای توسعه 

ظرفیت بار تلاش کنیم.  
وی، کمب��ود لوکوموتی��و را از معض��لات راه آهن کش��ور عنوان کرد و گف��ت: باتوجه به 
اینکه60دس��تگاه لوکوموتی��و راه آهن بدلی��ل محدودیت مالی راکد مانده، ش��رکت بهتاش 
سپاهان آمادگی خود را برای برخی خطوط داخلی و بین المللی اعلام کرده است. همچنین، 
انتظ��ار داریم  راه آهن، 800دس��تگاه لوکوموتیو خود را ب��ه بخش خصوصی واگذار کند که 
این نیز عایدات قابل توجهی برای راه آهن خواهد داش��ت. چون، بخش خصوصی در شرایط 
تحریم می تواند قطعات را تامین کند. ازطرفی، س��اخت لوکوموتیو زمانبرو نیازمند سفارش 
اس��ت، لذا، جایگزینی لوکوموتیو مس��تلزم زمان طولانی و هزینه سنگین است که باتوجه به 
توانمندی بخش خصوصی، در زمان کوتاهی می توان سیستم حمل و نقل ریلی بعنوان یک 
صنعت پاک و ایمن را توسعه داد.  سلیمیان در صحبت از مجوزهای طراحی و تولید قطعات، 
گفت: مجوز تولید 48 قلم از قطعات لازم را در داخل گرفته ایم که به کاهش وابس��تگی و 

توسعه صنعت ریلی کمک می کند.

شهردار اصفهان:

شهرداری برای تسهیل سرمایه گذاری در بافت 
تاریخی مصمم است

عص�رآزادی / سرپرس�تی اصفهان: ش�هردار اصفه�ان گفت: با توجه ب�ه اهتمام 
ش�هرداری نس�بت به نوس�ازی بافت های تاریخی، کارگروه ویژه ای برای بررسی و 
پیگیری وضعیت این بافت در ش�هرداری اصفهان تش�کیل شده است که در آن به 

صورت هفتگی برای احیای محورهای تاریخی برنامه ریزی می شود.
 علی قاس��م زاده در نشس��ت بررسی و پیگیری مسائل و مشکلات منطقه سه با بیان اینکه 
رفع مشکلات مناطق از سیاست های جدی مدیریت شهری به شمار می رود، افزود: برگزاری 
نشس��ت مش��ترک با حضور مسئولان مرتبط با مسائل و مش��کلات در مناطق در دستور کار 
قرار دارد. او درباره مباحث مطرح ش��ده در نشس��ت بررسی مس��ائل منطقه سه توضیح داد: 
پیش��نهاد احداث دانش��گاه علوم قرآن و حدیث علامه مجلس��ی )ره( در ج��وار مقبره علامه 
مجلسی و مسجد جامع در سال های قبل مطرح بود که در این نشست با حضور نمایندگانی 
از ارگان های مختلف مانند اس��تانداری اصفهان و اداره کل میراث فرهنگی درباره آن گفتگو 
شد. او خبر داد: در این نشست مقرر شد یک مشاوره تخصصی درخصوص احداث این دانشگاه 
صورت گیرد و مش��اور، طرحی را با رعایت همه جوانب، ضوابط، مستندات و اسناد بالادستی 
تهیه کند تا آن طرح مبنای تصمیم گیری های بعدی باش��د. از دیگر موضوعاتی که ش��هردار 
اصفهان در این نشست به بیان آن پرداخت، تدوین سیاست های کارآمد برای سرمایه گذاری 
در باف��ت تاریخی بود.  قاس��م زاده در این باره نیز اظهار کرد: با توجه به اهتمام ش��هرداری 
اصفهان نس��بت به نوس��ازی بافت های تاریخی، کارگروه ویژه ای برای بررسی و پیگیری این 
موضوع در شهرداری تشکیل شده است که به صورت هفتگی برای احیای محورهای تاریخی 

برنامه ریزی می کنند. 
او تأکید کرد: البته شهرداری تنها یک قطعه از این پازل است و اداره کل میراث فرهنگی، 
بخش خصوصی و س��رمایه گذارانی که علاقه مند به مش��ارکت در این حوزه هس��تند، دیگر 
قطعات پازل خواهند بود. او از برگزاری نشستی با سرمایه گذاران علاقه مند به سرمایه گذاری 
در باف��ت تاریخ��ی در آینده ای نزدی��ک خبر داد و افزود: در این نشس��ت ایده ها و طرح های 
حاضران تبیین و تش��ریح می ش��ود و امیدواریم از این ظرفیت تاریخی ش��هر اصفهان به نفع 

مردم و توسعه گردشگری استفاده کنیم. 
رئیس کمیس��یون عمران، شهرسازی و معماری ش��ورای اسلامی شهر اصفهان هم در این 
نشس��ت در خصوص احداث دانش��گاه علوم و حدیث علامه مجلس��ی )ره( گف��ت: ابتدا باید 
یک بازدید مش��ترک از س��وی شهرداری، شورای اسلامی ش��هر، اداره کل میراث فرهنگی و 
استانداری از محل احداث این دانشگاه انجام و ابعاد مختلف موضوع به صورت میدانی بررسی 
ش��ود. رسول میرباقری افزود: پس از آن باید یک مش��اور متخصص تخت نظارت ارگان های 
مرتبط برای ارائه یک طرح مناس��ب و همخوان با بافت تاریخی پش��ت مسجد جامع انتخاب 
شود. او خاطرنشان کرد: مقرر شد تملک املاک در این منطقه برای احداث دانشگاه به سرعت 

تعیین تکلیف شود تا ساکنان منطقه از بلاتکلیفی چند ساله نجات یابند.

عملیات اجرایی شبکه فاضلاب شهرک ولیعصر بناب 
آغاز شد

رییس اداره راه و شهرس��ازی بناب با اعلام اینکه عملیات اجرایی ش��بکه فاضلاب شهرک 
ولیعصر این شهرس��تان آغاز شده است، خاطرنشان کرد: قرارداد این طرح با اعتباری بیش از 

130 میلیارد ریال با اخذ مجوز از سازمان ملی زمین و مسکن ابلاغ شده است.
مهدی نژاد خلیلی، در گفت و گو با ایرنا افزود: با تلاش های مش��فقانه همکاران اس��تانی و 
شهرس��تانی مجموعه راه و شهرس��ازی و با ابلاغ قرارداد برنده مناقصه اجرای عملیات شبکه 

فاضلاب شهرک ولیعصر بناب، کارگاه مربوطه تحویل پیمانکار شد.
وی اظهار داش��ت: با توجه به اینکه عملیات آماده س��ازی ش��هرک به دلیل اولویت اجرای 
ش��بکه فاضلاب متوقف شده اس��ت، تسریع در اجرا و تکمیل ش��بکه فاضلاب و از سرگیری 

عملیات آماده سازی از اهم وظایف پیمانکار مربوطه است.
خلیلی، ادامه داد: عملیات آماده سازی شهرک ولیعصر بناب نیز با اعتبار 160 میلیارد ریالی 
که در سال گذشته شروع شده به دلیل ضرورت اجرای شبکه فاضلاب فعلا متوقف شده است. 

شهرستان بناب در 123 کیلومتری تبریز واقع شده است.
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عصرآزادی / سرویس شهرستانها: قائم مقام 
شهردار تبریز از تشکیل ستاد راهبردی برای 
شناسایی مش�کلات مربوط به مناسب سازی 
محیط شهری خبرداد و گفت: مناسب سازی 
پارک های شهر تبریز برای استفاده افراد کم 

توان در اولویت است.
به گزارش س��رویس شهرس��تانهای عصرآزادی، 
محبوب تیزپاز در جلسه بررسی مشکلات مرتبط با 
سازمان بهزیستی در قانون حمایت از حقوق افراد 
دارای معلولیت اظهار کرد: طی یک دهه گذش��ته، 
ش��هرداری اقدامات لازم در حوزه مناس��ب سازی 
محیط ش��هری برای افراد کم توان، ناتوان، معلول 
جس��می و حرکتی انجام داده است وی ادامه داد: 
طی جلسه امروز، نقاط ضعف، کاستی ها، مسائل و 
مشکلات موجود مورد بررسی قرار گرفته و در این 

رابطه طرح های راهبردی ارائه شد.
قائم مقام ش��هردار تبریز افزود: یکی از مهم ترین 
نتایج این جلس��ه، تشکیل س��تاد راهبردی جهت 

شناسایی مشکلات مربوط به مناسب سازی محیط 
شهری است که در این رابطه، نمایندگانی از سوی 

معاون��ت عمران��ی و شهرس��ازی، معاونت حمل و 
نقل، سازمان سیما منظر شهرداری تبریز، معاونت 

فرهنگ��ی و اجتماعی و اداره کل ارتباطات انتخاب 
شدند تا در حد کلان، مشکلات موجود را راهبری 
کنند. تیزپاز گفت: در این راستا، مسئولانی از کل 
مناطق دهگانه ش��هرداری تبریز، منصوب خواهند 
شد تا دستورالعمل اجرایی به آنها ابلاغ شود. قائم 
مقام ش��هردار تبریز افزود: یکی دیگر از مشکلات 
موجود در سطح ش��هر، وضعیت نامطلوب پل های 
عابر پیاده و مکانیزه نبودن آنها برای استفاده افراد 
کم توان و ناتوان اس��ت که پس از کارشناسی های 
انج��ام گرفته تصمیمات لازم در ای��ن مورد اتخاذ 
خواهد شد. وی ادامه داد: عناصر و مبلمان شهری، 
آبخوری ها، باکس ه��ای زباله، ورودی های پارک ها 
و سرویس های بهداش��تی باید متناسب با شرایط 
جس��می افراد ک��م توان طراحی ش��ود که در این 
رابطه س��تاد راهبردی، اقدامات لازم را به مناطق 
اب��لاغ خواهد کرد. تیزپاز گفت: طی س��ال جاری، 
پارک های موجود در سطح شهر برای استفاده افراد 

کم توان و ناتوان مناسب سازی خواهد شد.

معاون اس�تاندار آذربایجان ش�رقی و فرماندار 
شهرستان ویژه مراغه با اشاره به اینکه کارگروه 
ایجاد ژئوپارک در این شهرس�تان تشکیل شده 
و اساس�نامه و ساختار تش�کیلاتی آن در حال 
تدوین اس�ت، بیان کرد: دبیرخانه ژئوپارک این 
شهرس�تان با هدف تس�هیل و پیگیری امور به 

زودی راه اندازی می شود.
»داود اس��دیان« در گفت وگو با خبرنگار ایرنا افزود: 
راه اندازی این دبیرخانه در جلس��ه ش��امگاه گذش��ته 
کارگ��روه ایج��اد ژئوپارک نی��ز تصویب و مقرر ش��د 
طی جلس��ه بعدی در ارتباط ب��ا ترکیب هیئت امنای 

ژئوپارک مراغه نیز تصمیم گیری شود.
وی با بیان اینکه دبیرخانه ژئوپارک و دبیرخانه »روز 
مراغه« اهداف هم سویی دارد، اظهار داشت: دبیرخانه 
ژئوپ��ارک مراغه می تواند جزو وظای��ت دبیرخانه روز 
مراغه تعریف ش��ود و بر همین اس��اس هر دو آنها به 

زودی و با پشتیبانی شهرداری افتتاح خواهد شد.
وی ب��ا بیان اینکه امروزه موض��وع ژئوپارک رویکرد 
اصلی توس��عه گردشگری در بس��یاری از کشورهای 
پیش��رفته و دارای ظرفیت ه��ای طبیع��ی و فرهنگی 
است، اضافه کرد: نقش اصلی ژئوپارک کمک به جوامع 
محل��ی برای احیا و تقویت هویت محلی و فرهنگی با 
توجه به اصول توس��عه پایدار است و این موضوع ذیل 

دبیرخانه روز مراغه دنبال خواهد شد.
به گفته وی با شناسایی دقیق و ایجاد یک سیستم 
مدیریتی یکپارچه در ژئوسایت هایی که مجموعه آنها 
ژئوپارک مراغه را تش��کیل می دهد، حفاظت از میراث 
زمین شناس��ی، توسعه گردش��گری و آموزش عمومی 
در جوامع محلی در دس��تور کار ق��رار می گیرد و این 
سیستم به اساسنامه، س��اختار تشکیلاتی، دبیرخانه، 

سایت اینترنتی و کار گروهی منسجم نیاز دارد.
»غلامرضا زارع«، رئیس اداره محیط زیس��ت مراغه 
که پش��تیبانی فنی و علمی کارگ��روه ایجاد ژئوپارک 
در مراغه را بر عه��ده دارد نیز در مورد روند کار بیان 
کرد: پیش نویس ساختار تش��کیلاتی با الگوبرداری از 
کارگروه ژئوپارک طبس و سبزوار و همچنین رایزنی با 
کارشناسان سازمان زمین شناسی تهیه شده و تکلیف 
اعض��ای هیئت امنای آن در جلس��ه بع��دی کارگروه 

مشخص خواهد شد. 
ب��ه گفته وی در ای��ن پیش نویس فرمان��دار مراغه 
ریاست کارگروه ژئوپارک را بر عهده دارد و 6 کارگروه 
اجرای��ی و دو کارگروه تخصصی ب��رای آن پیش بینی 

شده است. 
وی افزود: مس��ئولان محلی برای ایجاد ژئوپارک در 
مراغه عزم جدی دارند و همین اراده می تواند مدیریت 
یکپارچه برای رسیدن به اهداف را در سریع ترین زمان 

ممکن میسر کند. 
به گزارش ایرنا در مرحله نخست 36 ژئوسایت برای 
ثبت ملی و سپس بین المللی در مراغه شناسایی شده 
اما برخی از کارشناسان معتقدند که تعداد آنها با انجام 

کارهای پژوهشی دو تا سه برابر خواهد شد. 

رئی�س س�ازمان صنع�ت، مع�دن و تج�ارت 
آذربایجان شرقی اعلام کرد: صادرات استان به 
ترکیه در س�ه ماه نخست امس�ال ۱۴۶ میلیون 
دلار بوده که نس�بت به مدت مش�ابه سال قبل 

۴۳ درصد افزایش یافته است.
به گ��زارش ایرنا، صابر پرنیان در جلس��ه اس��تانی 
میز تجاری ترکیه اظهار کرد: بر اس��اس آمار در س��ه 
ماهه نخس��ت سال جاری نسبت به مدت مشابه سال 
گذش��ته بیش��ترین رش��د صادرات مربوط به بخش 

صنعت است.
وی با اش��اره به هدف گذاری افزایش ۲۰ درصدی 
صادرات به ترکیه در سال جاری ادامه داد: میز تجاری 
ترکی��ه در برخ��ی از بخش ها مانن��د صنایع تبدیلی 
کشاورزی، شیرینی و شکلات، شیشه و خشکبار باید 

فعالانه تر عمل کند.
رئیس س��ازمان صنعت، معدن و تجارت آذربایجان 
شرقی تاکید کرد: با توجه به اهمیت قرارگیری ترکیه 
در رتبه اول تجارت استان باید برنامه ریزی های ویژه 

ای در این زمینه داشته باشیم.
صابر پرنیان با اش��اره به اهمیت موافقت نامه تعرفه 
ترجیحی بین دو کشور ایران و ترکیه در توسعه روابط 

تج��اری گفت: ۲۱۵ ردیف تعرفه ای از س��وی ترکیه 
و ۱۲۶ ردی��ف تعرفه نیز از س��وی ایران برای تجار و 

بازرگانان در نظر گرفته شده است.
وی با اشاره به اهمیت اجرای برنامه توسعه صادرات 
در استان افزود: علاوه بر تعیین تکالیفی برای میزهای 
تجاری و گروه های کالایی در اس��تان، هدف گذاری 
صادراتی امسال به ترکیه ۶۹۰ میلیون دلار است که 

امیدواریم تا پایان سال این هدف محقق شود.
پرنیان اف��زود: نکته مهم در آمار صادرات و واردات 
استان با کش��ور ترکیه قرارگیری استان در رتبه اول 
صادراتی و وارداتی است که این مراودات تجاری برای 

ما بسیار حائز اهمیت است.
رئیس س��ازمان صمت استان با اشاره به تنوع اقلام 
صادراتی استان به کشور ترکیه گفت: از جمله عمده 
گروه های کالایی می توان به مواد پتروشیمی و پایه 
نفتی با ۵۸ میلیون دلار صادرات در س��ه ماه نخست 

امسال اشاره کرد.
وی اعلام کرد: در بخش صنعت حدود ۳۲ میلیون 
دلار، در ح��وزه معدن و صنای��ع معدنی ۴۷ میلیون 
دلار ، در بخش کش��اورزی و صنایع غذایی ۸ میلیون 
دلار و ح��وزه فرش نیز ۲۸ ه��زار دلار صادرات انجام 

شده است.
رئیس س��ازمان صنعت، معدن و تجارت آذربایجان 
ش��رقی ادام��ه داد: در صادرات مواد پتروش��یمی که 
محصولات قی��ر نیز جزو این اقلام اس��ت آذربایجان 
ش��رقی با ۲۵ درصد رشد رتبه اول صادرات به کشور 

ترکیه را دارد.
پرنیان گفت: صادرات صنایع شیمیایی و سلولزی، 
به لحاظ گروه کالایی ۲۰۲ درصد و محصولات فلزی، 

آهنی و فولادی ۸۶ درصد افزایش یافته است.

فرماندار مراغه:

 دبیرخانه ژئوپارک راه اندازی می شود
 صادرات آذربایجان شرقی

به ترکیه ۴۳ درصد افزایش یافت

فرمانده سپاه عاش�ورا با تاکید بر اینکه دولت انقلابی و مردمی 
سیزدهم فرهنگ جدیدی از دولتمردی را ارایه کرده است، گفت: 
بر همین اس�اس مدیران دولتی از نظر س�طح زندگی و رفتار باید 

بیش از پیش خود را به مردم نزدیک کنند.
سردار اصغر عباسقلی زاده با حضور در خبرگزاری ایرنا، افزود: متاسفانه 
در گذشته فاصله عمیقی بین مردم و دولت ایجاد شده بود که این فاصله 
باید در طول دوره دولت س��یزدهم جبران شود و همبستگی و دلبستگی 

بین این دو عنصر مهم توسعه کشور، ایجاد و تقویت شود.
وی ب��ی اعتمادی را حاصل فاصله بین دول��ت ها و مردم بیان و اضافه 
کرد: متاسفانه آثار زیانبار و مخرب این موضوع بخش های مختلف جامعه 
را تهدید کرده و منجر به صدمات بس��یار بزرگ به کش��ور می ش��ود که 
نتیج��ه آن عقب ماندگی در حوزه های سیاس��ی، اقتص��ادی، اجتماعی 
و فرهنگی است. س��ردار عباسقلی زاده، بهبود ش��اخص های اقتصادی، 
کاهش نرخ بیکاری و تعمیق احساس مسئولیت در تک تک افراد جامعه 
را مزیت های بزرگ و پررنگ نزدیکی بین دولت ها و مردم برش��مرد که 

به گفته وی در حال حاضر دولت س��یزدهم در این راستا گام های بسیار 
خوب و محکمی برداش��ته اس��ت و امید می رود ای��ن حرکت همچنان 
تداوم یافته و روز به روز قوی تر ش��ود. وی ارتباط مس��تمر بین دستگاه 

ه��ای مختلف اجرایی با رس��انه ها را از جمله موارد بس��یار تاثیرگذار در 
توس��عه فرهنگی و اقتصادی کش��ور دانس��ت و با تاکید بر اینکه مدیران 
نباید از رس��انه های واهمه داشته باشند، یادآور شد: بدون تردید بیان و 
انعکاس درد و رنج مردم از طریق رس��انه ها و بازخواس��ت دستگاه های 
متولی از مولفه های پیش��رفت هر جامعه به خصوص ایران اسلامی است 
و باید مدیران و مس��ئولان از انتقادهای رسانه ای استقبال کرده و سعی 
بر رفع مش��کلات مردم کنند.  سردار عباس��قلی زاده با اشاره به فعالیت 
های محرومیت زدایی س��پاه عاش��ورا در نقاط مختلف آذربایجان شرقی، 
توجه به مناطق محروم و روس��تایی را یکی از برنامه های اولویت دار این 
مجموعه دانست و اظهار داشت: در این زمینه سپاه عاشورا در کنار دولت 
اس��ت و خود را همیار و یاری رسان دس��تگاه های اجرایی می داند. وی 
فعالیت های گس��ترده بسیج سازندگی در حوزه های گوناگون اقتصادی، 
اجتماعی، فرهنگی، بهداش��تی و درمان��ی و محرومیت زدایی را از جمله 
اقدامات سپاه پاس��داران انقلاب اسلامی در مسیر توسعه کشور و استان 

بیان کرد که نشان دهنده نزدیکی سپاه به دولت می باشد.

پدی��ده طبیعی و آس��مانی بارش ش��هابی کاپا دجاجه ، رالی س��واران 
سراسر کشور را به مراغه جهت بازدید از رصدخانه تاریخی و سایر اماکن 

گردشگری این کهن شهر می کشاند.
به گزارش ایرنا، بارش ش��هابی کاپادجاجه از اواخر مرداد جاری تا سوم 
ش��هریور فعال اس��ت و اوج آن توس��ط منجمان روز 27 مرداد ماه پیش 
بینی شده است که در این شب زمانی که کانون بارش شهابی در صورت 
فلکی اژدها بالای افق باشد، امکان مشاهده شهاب های کاپادجاجه وجود 
خواهد داش��ت. با توجه به موقعیت جغرافیایی مراغه و نقطه بارش تمام 
ش��ب بالای افق، در تمام س��اعات تاریکی ش��ب احتمال دیدن شهاب ها 
وجود دارد. معاون گردش��گری مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دس��تی 
و گردش��گری آذربایجان  شرقی برگزاری رالی تور گردشگری سافاری در 

مراغه به مناسبت بارش شهابی کاپا دجاجه  را یکی از اولویت های اصلی 
این معاونت عنوان کرد و گفت: با توجه به اوج بارش شهابی کاپا دجاجه  
طی روز پنجش��نبه 27 مرداد ماه، کلوپ ملی سافاری کانون جهانگردی 
و اتومبیلران��ی آذربایجان ش��رقی اقدام به برگزاری رالی تور گردش��گری 
س��افاری در ش��هر مراغه کرده اس��ت. علیرضا بایرام زاده اظهار داش��ت: 
این رالی تور گردش��گری با هدف اعتلای فرهنگ حفظ محیط  زیس��ت 
و گردش��گری پایدار، پیوند س��افاری با نجوم و ژئوتوریسم برگزار خواهد 
ش��د که پیرامون برگزاری این رالی و تماش��ای بارش ش��هابی، بازدید از 
س��ایت فسیلی، موزه فس��یل و رصدخانه مراغه با حضور کارشناس نجوم 
و متخصصی��ن حوزه فسیل شناس��ی نیز انجام می ش��ود. وی ادامه داد: 
علاقه مندان می توانند برای ثبت نام در این رالی تور گردش��گری که طی 

روزهای 27 و 28 مرداد ماه برگزار خواهد شد، می توانند تا روز 25 مرداد 
ماه با مدیران برگزاری تماس حاصل کنند.

فرمانده سپاه عاشورا: 
زندگی و رفتار مسوولان باید به مردم شبیه شود

بارش شهابی رالی سواران را به مراغه می کشاند

قائم مقام شهردار تبریز خبر داد؛
تشکیل ستاد راهبردی مناسب سازی محیط شهری در تبریز

عص�رآزادی  / س�رویس شهرس�تانها: نائب رئیس ش�ورای 
اس�لامی ش�هر تبریز از ثابت ماندن نرخ بلی�ت اتوبوس و قطار 
شهری تا پایان سال جاری خبر داد و گفت: شورای شهر تبریز 

به افزایش نرخ بلیت اتوبوس و مترو رای نداد.
به گزارش س��رویس شهرستانهای عصرآزادی، علی نوای باغبان یک 
ش��نبه در هشتاد و پنجمین جلسه ش��ورای اسلامی شهر تبریز اظهار 
کرد: مقرر شد تا شش ماه آینده، شهرداری درآمد خود را مدیریت کند 
و امسال برای جلوگیری از بار مالی اضافه برای شهروندان، هزینه بلیت 

اتوبوس و مترو با نرخ فعلی تا پایان سال ادامه یابد.
وی با بیان اینکه نیمه دوم امس��ال در این خصوص برای سال آینده 
تصمیم های نهایی اتخاذ خواهد ش��د، گفت: ب��ا توجه به اینکه بخش 

عظیمی از ش��هروندان از این خدمات اس��تفاده می کنند، باید با دقت 
بیشتری تصمیم گیری شود.

باغبان افزود: ش��هرداری در راس��تای تأمین برخی هزینه های خود 
اق��دام به ارائه لایحه ای برای اصلاح و افزایش نرخ بلیت قطار ش��هری 
و اتوب��وس کرده اس��ت که ما ب��ا کلیات این موض��وع موافقیم چراکه 

هزینه های جاری بسیار بالا است.
وی خاطرنشان کرد: مهمترین مسئله در این خصوص، تعرفه عوارض 
محلی اس��ت که در اول هر س��ال تصویب می شود و شهروندان نیز بر 

همان اساس عمل می کنند.
نایب رئیس ش��ورای اسلامی ش��هر تبریز گفت: بر اس��اس قانون و 
 تعرفه عوارض و خدمات ش��هری نمی توانی��م در افزایش نرخ خدمات 

تغییری ایجاد کنیم.
با رأی اعضای ش��ورای اسلامی شهر تبریز افزایش نرخ بلیت مترو و 

اتوبوس تا پایان سال تصویب نشد.

نائب رئیس شورای شهر تبریز خبر داد:

نرخ بلیت مترو و اتوبوس ثابت می ماند


